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Referat – FAU Møte #5 Januar 2023-24  

  
Møtedato og tidspunkt:  16.januar kl.19.00-21.00   
Møtested:    

 Møtedeltakere: 

Gausel Skole personalrommet   

 
 

Rolle/representant  Navn  Oppmøte  

1.Trinn  Kristin Bjelland   Møtt 
2.Trinn  Tom Kindingstad  

 Møtt 
3.Trinn  Torill Terese Olufsen  

 Møtt 
4.Trinn  Marie Bjelland  

 Møtt 
5.Trinn  Marianne Gausel  

 Møtt 
6.Trinn  Marit Fjogstad  

Ikke møtt  
7.Trinn                      Rune Fosmark 

Møtt 
SFO  Kristin Bjelland  

 Møtt 
Leder Miljøgruppen  Lykke Gemmer  

Ikke møtt  
Leder 17.mai komite  -  

 Ikke møtt 
Sekretær/Referent  Marie Bjelland  

 Møtt 
Kasserer  Malgorzata Kufel  

 Møtt 
Nestleder  Hanne Lovseth  

 Møtt 
Leder  Lars Christian Bruno  

 Møtt 
Rektor  Henning Aastvedt  Møtt 

 

  

Del 1: kl.19.00-20.00 (med rektor tilstede)  

Saksnr.  Beskrivelse  

22-23/24  Godkjenning av innkalling og referat  

Godkjent 

23-23/24  Informasjon fra rektor:  

• Snø: Bruker snøen der den er.  
• Besluttet å slå sammen de tre klasser på dagnes 4. trinn til to på 5 trinn pga få elever på 

trinnet. Rektor sender ut en kunngjøring i Vigilo til foreldrene på trinnet om dette. 
Foreldrene på trinnet blir innkalt til et foreldremøte i januar/februar med informasjon 
rundt saken. Skolen har startet en prosess med arbeidet rundt dette, men det ikke er 
fastlagt hvordan sammenslåingen skjer. Foreldrene ønsker at informasjon i denne saken, 
som beslutningen, nye klasser, nye kontaktlærere, sendes ut samlet til alle foreldrene på 
trinnet. Dette for å unngå rykter og spekulasjoner blant annet basert på det elevene 
snapper opp. Ønskelig med foreldremøte i nye klasser før sommeren.  

• Økonomi. Brukt litt for mye penger i 2023. Må ned litt på utgifter. Lønn er årsaken til at 
budsjettet sprekker.  
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• Avvik fra mattilsynet på SFO-kjøkken. Hatt folk inne i dag fra kommunen for å se hva man 
kan gjøre med dette. Det er ikke gitt noen tidsramme.  

• P.t lite fravær og godt i gang med nytt år.  
• Behov for et par nyansettelser for neste skoleår.   

24-23/24  Vårens foreldremøte. Dato satt til 25. april. Vi fortsetter som før med klassevis på 1.-4. trinn først, 
så felles foredrag, før klassevis på 5.-7. trinn. Ideer til tema og foredragsholder tar vi opp på 
neste FAU-møte (20. februar). Sender ut spørsmål om dette til alle klassekontaktene i Spond.  

25-23/24  Saker som har kommet inn  

 • Sosiale medier: Vi har eksempler på veldig stygge meldinger med alvorlig hets via sosiale 
medier (for eksempel whats app og snapchat) blant elever på skolen. Hvordan elevene bruker 
sosiale medier bør være fokus på alle klasseforeldremøter. Hva kan vi foreldre gjøre for å forebygge, 
følge med på det ungene gjør på sosiale medier og ha dialog med de andre foreldrene? Mye av 
dette skjer på fritiden, men blir likevel skolens problem. Skolen kan bidra ved å snakke om hvordan 
man snakker med andre på nettet.                                               

26-23/24 «Pulsen» - Status per trinn  
1. trinn: Elever og foreldre etter stor pris på fadderordningen. Det er positivt at det prioriteres 

to kontaktlærere i klassene første året. 
2. trinn: Foreldre etterlyser informasjon om heldags-SFO litt tidligere enn det har vært gjort de 

siste feriene.  
Det går rykte om at det skal reduseres fra to til en kontaktlærer i tredje klasse. Svar fra 
rektor: Skolen har p.t. ingen planer om å endre antall kontaktlærere på dette trinnet.  

3. trinn: Ingen tilbakemeldinger                                        
4. trinn: Veldig kjekt at trinnet har vunnet julekortkonkurranse i Kongeparken.  

Spørsmål om status på saken om kunsten i skolegården (en sak som stadig kommer opp 
igjen). Det er veldig vanskelig å få endret noe som handler om arkitekturen på skolen, både 
ute og inne. Dette er ikke noe rektor har myndighet til å bestemme at skal bort, og status nå 
er derfor at kunsten ikke fjernes.   

5. trinn: Ingen tilbakemeldinger 
6. trinn: Ikke møtt, og ingen tilbakemeldinger meldt fau.   
7. trinn: Ingen tilbakemeldinger 

  

  

 
 
 
Del 2: Kl.20.00-21.00 (uten rektor tilstede)  

Saksnr.  Beskrivelse  

27-23/24  Status  

• Status fra 17.mai-komite: Ikke møtt. Det er ikke en leder der enda, men de må finne noen 
som representerer dem på Fau-møtet.  

• Status fra Miljøgruppen: Resultatet av reflekskonkurransen er klar. Dette kommuniseres 
direkte til skolen.   

28-23/24  Endelig godkjennelse årsreferat 2023.  

29-23/24  Eventuelt  
Spørsmål om gangfelt mot Husaberget. Hvem må eventuelt kontaktes i denne saken?  
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Planlagte møter i FAU og SU skoleåret 2023/24  

  

FAU møter kl.19.00-21.00  SU møter kl.14.30-15.30  

Dato  Møte #  Status  Dato  Møte #  Status  

19.september  1  Avholdt  14.september  1  Avholdt  

24.oktober  2  Avholdt  13.desember  2  Avholdt  

5.desember  3  Avholdt  13.mars  3  Planlagt  

16.januar  4  Avholdt  12.juni  4  Planlagt  

20.februar  5  Planlagt        

9.april  6  Planlagt        

7.mai  7  Planlagt        

4.juni  8  Planlagt        

  


